
 

 

 
 
ACTA NÚM. 1/14 
 
ACTA DEL CONSELL MUNICIPAL D’ESPORTS. 
 
A la Sala dels Àustries del Palau Falguera, el dia 19 de març, a les 19.00 h. 
 
Assistents: 
Sr. Manel Carrion Ribas, Vicepresident del Consell Municipal d’Esports. 
Sr. Florencio Moyano Benítez, representant del grup municipal CIU. 
Sr. Pere Mestres Marsà, representant de l’Agrupació Excursionista Sant Llorenç. 
Sra. Núria Campos Santos, representant del Club Rítmica Sant Feliu. 
Sr. Gabriel Hernández Doña, representant del Club Handbol Sant Llorenç. 
Sr. Antonio Timoneda Salat, representant de la Penya Barcelonista Sant Feliu. 
Sr. José Molero López, representant del Club Taekwondo Molero. 
Sr. Vicente Toledano Recio representatt al Sr. Fco. José Ortega Chueco, representant de la Peña 
Recreativa Sant Feliu. 
Sr. Salvador Bigas Monguet, representant del Club Ciclista Sant Feliu. 
Sr. Miguel González Bellés, representant de l’AEE Col.legi Mare de Déu de la Mercé. 
Sra. Maria José Pelegrí Beltran, representant del CB Santfeliuenc. 
Sr. Isaac Fulquet Santacreu, representant del Club Natació Sant Feliu. 
Sr. Manuel Pedrosa Algar, representant del Club Petanca Jubilats.  
Sr. Alejandro Moreno Vázquez, representant del Club Petanca La Salut. 
Sr. Alberto Prieto Carretero, representant del Santfeliuenc FC. 
Sra. Natalia Zapatero Mas, representant de l’AMPA Bon Salvador. 
Sr. José Manuel Campos Hidalgo, representant del Club Ciclista Bicibaix. 
Sra. Montserrat Gràcia Martí, representant del Club UNES. 
Sr. Albert Càrdenas Diez, Secretari del Consell Municipal d’Esports. 
 
Excusen l’assistència: 
Sr. Jordi San José Buenaventura, President del Consell Municipal d’Esports. 
Sra. Elisabet Ortega Robles, representant del grup municipal PP. 
Sr. Ivan Martín Martínez, representant del grup municipal PSC. 
Sr. Daniel Muñoz Cáceres, representant del grup municipal ICV-EUiA-ISF. 
Sra. Maria Josefa Llamas Hens, representant del Club Petanca San José. 
 
No assistents: 
Sr. Josep Farreres Monterde, representant de l’Associació Esportiva IES Martí Dot.  
Sr. Jorge Rodríguez Rosales, representant de l’AE Virgen de la Salud. 
Sra. Antonia Felip Benach, representant de l’AE IES Olorda. 
Sr. Carles Martínez Castelló, representant de l’AMPA Escola Nadal. 
Sr. José Javier Jiménez Maillo, representant Societat de Pescadors de Sant Feliu de Llobregat. 
 
 
 

1. Objectiu 
 
- Aprovació acta anterior. 
- Eixos i metodologia del Pla Estratègic de l’Esport per part de la comissió de l’Observatori de l’Esport. 
- Informar sobre les Inversions. 
 



 

 

 
 

 
2.    Desenvolupament de la reunió i acords 

 
Una vegada presentat l’acte pel vicepresident del Consell Municipal d’Esports, senyor Manel Carrion, 
regidor d’esports de la ciutat, s’aprova l’acta de l’anterior consell (11-4-2013) per unanimitat.  
 
El senyor Manel Carrion, dóna pas a la presentació per part del senyor Albert Càrdenas, Cap del 
departament d’Esports dels 4 eixos que han sorgit de la Comissió de l’Observatori de l’Esport per a la 
elaboració del Pla Estratègic de l’Esport: 
- L’Esport com a un dels eixos vertebradors de la ciutat. 
- Competició esportiva: Escolar i federada. Associacionisme esportiu. 
- Esport de lleure i salut. Esport per a tothom 
- Instal·lacions esportives. 
 
Cada un d’aquests eixos es desenvoluparà a través de les línies de treball  definides i aquestes es 
subdividiran en els següents apartats: 
         - Objectiu: es defineix l’objecte a assolir. 
         - Acció: es definiran els mecanismes que la Comissió consideri oportuns per a assolir l’objectiu. 
         - Agents i recursos necessaris: es definiran els departaments, programes de l’ajuntament i agents 
esportius implicats en el desenvolupament de l’acció acordada i aquells agents responsables del seu 
seguiment i aplicació. 
         - Execució: s’establirà aproximadament la temporalització d’aplicació de les línies 
         - Cost: s’establirà el cost aproximat de l’acció segons la següent baremació: cost 0 (0 €), cost baix 
(de 0 a 1.000 €), cost mitjà (de 1.001 a 5.000 €), cost mitjà-alt (de 5.001 a 10.000 €)  i cost alt (a partir de 
10.001 €). 
 
Una vegada finalitzada la presentació, presentats els membres que la composen i explicada la 
metodologia que s’utilitzarà, tots els presents aproven els eixos i la metodologia. 
 
 
El senyor Vicente Toledano recorda que és urgent que en aquest Pla s’hi afegeixi la construcció d’uns 
nous vestidors al Camp de Futbol Municipal Falguera que substitueixin als actuals mòduls de vestidors, 
els quals qualifica d’insuficients i de precaris. El sr. Albert Càrdenas li explica que aquest punt apareixerà 
el primer de la llista a l’eix 4: Instal·lacions esportives. 
 
 
Per part de l’Ajuntament s’informa del Pla d’Inversions de l’Ajuntament pel que fa a Esports. El regidor 
d’esports, realitza un anàlisi de les inversions ordinàries que es relalitzaran a l’any 2014 i les previstes al 
2015. 
 
 
No es plantegen precs ni preguntes. 
 
 
Sense cap tema més a tractar, la reunió finalitza a les 20.40 hores. 
 


